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Lederen har ordet 
Kjære medlemmer! 

Opdal Jæger og Fiskarlag har nå nådd en anselig alder av 97 år. Det 

har gjennom året vært god aktivitet i laget og dette takket være 

engasjerte ildsjeler som ønsker å skape aktivitet, og å ta med andre 

på aktiviteter de selv brenner for.  

En kort oppsummering av 2023: 

• Medlemskap - Antall medlemmer øker, og vi er ved slutten 

av året 470 medlemmer. Viktige bidrag til økningen er gode 

medlemsfordeler som blant annet forsikringsavtalen med 

Eika, hundeforavtalen med Oppdal Dyreklinikk og reduserte 

priser på skyting samt bruk av hundeparken. 

• Jakt-/treningsterreng - Avtalen med Statskog for leie av 

terrenget i Drivstua utmålet gikk ut i 2022. For å kunne tilby 

medlemmene terreng til jakt og trening av fuglehunder 

arbeider jaktutvalget med å utvide terrenget, samt inngå 

langsiktige avtaler med kommunen/grunneiere i Grytdalen.  

• Hytter – Laget har fremdeles avtale med Statskog om leie og 

drift av hytta ved Elgsjøen. Leie av hytta inkluderer 3 

fiskekort, 2 båter med motor samt 18 garn. Hytta ble i 2023 

oppgradert med solcelle anlegg. I 2024 vil hytteutvalget ha en 

avtale med Oppdal Bygdealmenning som gir medlemmene 

20% rabatt ved leie av almenningens hytter ved Orkelsjøen 

og Unndalsvatnet. 

• Båter – I tillegg til båten NJFF har ved Skarvatnet har laget 

gått til anskaffelse av ny båt som vil bli plassert ved Vesle 

Orkelsjøen. Et nettbasert bookingsystem vil være på plass før 

sesongen starter og leie inkludere årer og redningsvester. 

Flott mulighet til å fiske i et meget godt fiskevatn.   
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• Aktiviteter –  

o Skyting – Både rifle- og hagleutvalget har hatt stor 

aktivitet med treningsskyting, oppskyting og stevner. 

Alle faste stevner ble gjennomført som planlagt 

bortsett fra Jægermesteren som måtte utsettes på 

grunn av kollisjon med et større hundestevne ved 

Skytterhuset.  

o Jegerprøvekurs – Dette er et attraktivt kurs og viktig 

for rekrutteringen. Vi har faste instruktører som 

gjennomfører kurset på en veldig god måte.  

o Saueaversjon – Det var god deltagelse på disse testene 

og både jakt- og selskapshunder deltok. Veldig 

positivt at det finnes sauebønder som stiller opp med 

dyr for disse testene.   

o Rypetaksering – Selv om leieavtalen med Statskog for 

Drivstua Utmålet er avsluttet så har vi fremdeles 

ansvaret for rypetakseringen. Det var vanskelig 

forhold sist høst på grunn av mye nedbør. Resultatet 

av takseringen ble at Statskog fredet rypene i dette 

området. Området vårt i Grytdalen ble også taksert av 

jaktutvalget med samme resultat.  

o Klubbmesterskap fuglehunder - Mesterskapet ble 

arrangert i Grytdalen for andre gang og 12 hunder 

deltok. Planen er at dette skal være et årlig foretak og 

er en fin anledning for uerfarne å lære å gå på prøve 

med hunden sin.      

o Introjakt – Vi fikk et reinsdyrkort på Knutshøområdet 

av Statskog samt ei helg med hjortejakt på deres 

terreng på Drivstua. Det er stor interesse for å delta på 

introjakt og vi prioriterer kvinnelige og unge jegere. 

Introjakta på rype ble avlyst på grunn av 

rypefredningen.  
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o Fiske – Fiskeutvalget startet året i mars med 

isfiskekonkurranse på Gjevilvatnet i med 50 deltakere. 

I juni arrangerte de fiskedag i samarbeid med 

innvandrer tjenesten hvor 30 av våre nye landsmenn 

fikk innføring i fiske. I august var det klart for Barnas 

Fiskesommer som samlet 80 deltakere til en meget 

vellykket dag.  

o Temakvelder – Hundeutvalget arrangerte i april en 

kveld med Jon Steinar Vangen som er kjent gjennom 

sine jaktfilmer og foredrag. Tema var storviltjakt med 

hund.  I november hadde dameutvalget fått tak i Jens 

Kvernmo som foredragsholder. Det ble en vellykket 

kveld med mange fornøyde gjester og et artig og 

innholdsrikt foredrag.  

o Tillitsvalgt kveld – I desember ble alle tillitsvalgte 

invitert til sosial kveld på Alpenhaus. Det startet med 

diverse aktiviteter i underetasjen der det ble delt inn i 

lag for uhøytidelige konkurranser. Deretter ble det 

middag med sosialt samvær i restauranten.    

 

Jeg vil takke alle bedriftene som støtter oss med sponsormidler og 

annonser. Dette er et viktig bidrag til lagets virksomhet. Vil spesielt 

nevne Elotec som sponset nytt alarm anlegg og Snøhetta Sikkerhet 

som installerte alarm- og brannvarslings-anlegget gratis.  

Med dette ønsker jeg alle medlemmer et godt jakt-, fiske- og 

friluftsår også i 2024. 

 

Mvh 

Bjørn Viken 
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Det kalles herved inn til årsmøte for Opdal Jæger -& Fiskarlag, 

i klubbhuset, 18.mars 2024 kl. 18.00. 
 

Saksliste: 

  

1. Godkjenning av innkalling 

2. Valg av møteleder, referent og tellekorps 

3. 
Valg av to medlemmer til å underskrive 

protokoll 

4. Årsmeldinger for 2023 

▪ Rifleutvalget 

▪ Hagleutvalget 

▪ Jaktutvalget 

▪ Fiskeutvalget 

▪ Hundeutvalget 

▪ Dameutvalget        

▪ Rekrutteringsutvalget   

▪ Hytteutvalget  

▪ Klubbhuset                                                                            

5. Regnskap 

6. Innkomne saker 

7. Valg i henhold til vedtektene 

 Årsmøtet heves 

  

Saker som ønskes behandlet på neste årsmøte må 

være styret i hende innen 25.februar 2024. 
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Åpningstider: 

 

Mandag-lørdag: kl. 07-23 

Søndag: kl. 10-20 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 9 

Sak 4 – Årsmelding OJFL 2023 
 

Styret har i 2023 bestått av 

Leder Bjørn Viken    

Nestleder/sekretær Jan Bredeveien 

Kasserer Oddbjørn Ressem   

Styremedlem Trond Kristian Karlsen, jaktutvalget 

Styremedlem Håkon Os Bjerkås, fiskeutvalget   

Styremedlem Vidar Rise, hytteutvalget 

Styremedlem May Kristin Flå Vognild, dameutvalget  

Styremedlem Ivar Kvam, rifleutvalget 

Styremedlem Stig Kåre Dørum, hagleutvalget   

Styremedlem Are Endal Rognes, hundeutvalget 

Styremedlem Tommy Sønsterud Myren, rekrutteringsutvalget 
 

Valgkomiteen har bestått av Johan Løkken, Einar Nordheim, Guro Skorem 

Forbregd og Arve Kulvik, mens Åshild Jakobsen og Eva Grande har vært 

revisorer.    

Det ble avholdt 5 styremøter og styret har behandlet 35 saker. 

Medlemstallet ved utgangen av året var 470, som er en gledelig økning fra 

tidligere år. Andelen av kvinner og ungdom er forholdsvis lav, og det må 

fokuseres på rekruttering for å øke disse andelene både i laget og utvalgene. 

Anlegget er i god stand selv om klubbhuset trenger et strøk beis pluss litt 

mindre vedlikehold.  

Det var god aktivitet i alle utvalgene i året som gikk, og styret vil takke de 

tillitsvalgte for at de bruker mye av fritiden sin på lagsarbeid. Som en liten 

påskjønnelse for innsatsen besluttet styret at alle tillitsvalgte ble invitert til 

en sosial sammenkomst som takk. Det var god oppslutning på denne 

kvelden som startet med diverse aktiviteter på Carousell og avsluttet med 

middag på Alpenhaus. Planen er å ha en slik sammenkomst årlig.  

 

Styret er svært tilfreds med at laget oppnådde overskudd i 2023 etter at 

Statskog selv overtok salget av jaktkort på Hjerkinn-/Drivstuutmålet. OJFL 

hadde en nettoinntekt på kr 150 000 på dette salget i 2022. Vi er derfor 

svært tilfredse med et driftsoverskudd på kr 27 685 og et årsresultat på kr 

166 991 i 2023. 
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Årsmelding 2023 

Rifleutvalget 

Trollheimsfelten ble avholdt som planlagt. Jægermesteren måtte flyttes på 

grunn av at skytterhuset hadde leid ut området til hundeutstilling. Valgte 

derfor å ta hensyn til hundene. 

I tillegg ble det arrangert NM i nordisk jaktskyting. Samarbeidet med 

Rennebu, Hølonda og Orkla om dette. 

 
Treningsskyting og oppskyting 2023 
I 2023 ble det skutt 381 serier i jaktfelt. 

Det var 373oppskytinger, noe som er litt lavere enn tidligere år. Skyldes 

muligens mindre tildeling av reinsdyrkort 

 

Treningsskyting/oppskyting 2024 
Vi starter opp den 7. mai hvis snø og is er borte og ikke er til hinder. Det 

blir treningsskyting og oppskyting tirsdager og torsdager. Fra klokken 18 til 

klokken 2030. 

Vårsesongen avsluttes med grilling pluss trekking av reinskort og andre 

gavepremier torsdag 20/6. 

 

Treningsskyting/oppskytingsdager blir også på høsten tirsdag, torsdag fra 

kl. 18-2030. Fra 6. til 29. august. 

 

Medlemmer i rifleutvalget  
Ivar Kvam (leder) 

Stein Krokhaug 

Anja Ulvåg 

Kjell Dørum 

Håkon Dørum 

Kenneth Jensen 

Kjetil Forren 

Andreas Rønning 
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Årsmelding 2023 

Hagleutvalget 
 

 

 
Det har vært et godt år på haglebanen. Vi har hatt 2 trapstevner og 1 

sportingstevne.  

Det har vært mange ungdommer på banen. Spesielt er sportingbanen 

populær. Håper at noen av dem blir med på stevner vi arrangerer.  

 

Haglebanen i 2024 
Vel møtt til våren. Åpningstider mandag og torsdag fra kl 1800. 

Åpningsdato er mandag 15. april (hvis is og snøforhold er ok) 

Stengt i juli 

Sesongavslutning: 15. september 

 

Medlemmer i hagleutvalget 2023 
Stig Kåre Dørum (leder) 

Karsten Grøn 

Morten Junge 

Mats Egil Toftaker 

Kristin Sjøvold 

Kåre Ola Botnan 

Guro Forbregd 

Inger Lise Nysæter  

 

 

 

 



 

 14 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 15 

Årsmelding 2023 

Jaktutvalget 

 
Jaktutvalgets viktigste oppgaver er å gi medlemmene i OJFL tilbud om 

trening og opplæring innen jakt på rype, rein, hjort og rådyr, samt å gi 

medlemmer mulighet til jakt. 

 

Vi disponerer terreng for trening og jakt på småvilt i Grytdalen, og hadde i 

år avtale med Statskog om opplæringsjakt på rein og hjort i Hjerkinn-

/Drivstuutmålet. Også i Oppdal Bygdeallmennings terreng har vi fått avtale 

om opplæringsjakt på rype. Jaktutvalget arbeider for å få lignende avtaler i 

årene framover. 

 

Fra 1. januar 2023 har ikke OJFL lenger avtale med Statskog om 

forvaltning av Hjerkinn-/Drivstuutmålet. Vi har derfor arbeidet for å utvide 

terrenget i Grytdalen, noe vi har lyktes bra med. 

 
Grytdalen 
OJFL har helt siden 1986 leid gnr 329 bnr 1 av Oppdal kommune. Fra 2022 

har vi fått utvidet terrenget i Grytdalen gjennom en avtale med Randi og 

Leiv Olav Størvold om leie av gnr 300 bnr 2, og fra høsten 2023 har vi fått 

leieavtale med tretten nye grunneiere om leie av små teiger. Til sammen 

disponerer OJFL nå ca 16 200 dekar i Grytdalen. 

 

Vi forvalter hele terrenget samlet (rypetaksering, jakt og oppsyn). Ved salg 

av treningskort og jaktkort deler vi terrenget i to med ett kort pr terreng pr 

dag, men har stadige dager uten hverken jakt eller trening, slik at terrenget 

får hvile. Første jaktuke, fra 10. september er det Harald Aas Aune som 

disponerer Størvold-terrenget. Det samme gjelder valgfri uke i høstferien 

og vinterferien. 

 

Jaktutvalget vurderer terrenget i Grytdalen først og fremst som et terreng 

for hundetrening og et område som gir mulighet for utvikling av 

fuglehundmiljøet i laget. I en liten målestokk åpner vi for jakt på rype. 
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I 2023 ble det ingen jakt i Grytdalen. Takseringene som ble gjennomført i 

perioden 8. – 19. august, viste at det ikke var grunnlag for jakt. Det ble 

gjennomført fire dagsturer med svakt resultat: ingen ryper sett den dårligste 

dagen og tre små kull den beste. Jaktutvalget vedtok fredning, slik også 

Oppdal Bygdeallmenning vedtok i sitt terreng og Statskog vedtok i 

Hjerkinn-/Drivstuutmålet. 

 

Jaktutvalget gjennomfører jevnlig oppsyn i Grytdalsterrenget.  

 

Introjakter 
I og med at det var vedtatt fredning på ryper, ble det ikke gjennomført 

introjakt på ryper i 2023. 

 
Det ble gjennomført introjakt på rein 26. og 27. august med fire deltakere, 

to kvinner og to menn. 

21. og 22. oktober var det introjakt på hjort med seks menn og en dame. 

 

Ingen dyr ble felt under introjaktene. 

 

Begge introjaktene foregikk i Hjerkinn-/Drivstuutmålet.  

Takk til Statskog for jaktkort. 
 

Klubbmesterskap for stående fuglehunder 
Lørdag 11. mars arrangerte OJFL klubbmesterskap for stående fuglehunder 

i Grytdalen. 16 ekvipasjer var påmeldt fordelt på to klasser; UK (unghunder 

under to år) og AK (åpen klasse). Vi er svært fornøyde med arrangementet, 

og det er med stor glede vi registrer at det var mange unge oppdalinger med 

sin første hund som deltok. OJFL ønsker å styrke fuglehundmiljøet i laget 

og bygda, og klubbmesterskapet er blitt en årlig tradisjon med svært gode 

tilbakemeldinger. 

 

Trening 

Vi gjennomførte tre treningsdager der vi inviterte nybegynnere med 

fuglehund fra Oppdal til å delta. OJFL stilte med instruktør. Alle deltakere 

ga de beste tilbakemeldinger på konseptet og veiledningen de fikk. 
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De nedslående takseringsresultatene ble bekreftet gjennom kursene og 

gjennom tilbakemeldinger fra medlemmer som kjøpte individuelle 

treningskort. I alt ble det i høst solgt 16 treningskort. 

Alle som har kjøpt kort, må fortløpende rapportere antall observasjoner til 

OJFL. 

 

Taksering Hjerkinn-/Drivstuutmålet 
Selv om Statskog selv har overtatt forvaltningen av småviltjakta på 

Hjerkinn-/Drivstuutmålet, har de ønsket å benytte vårt erfarne 

takseringskorps. Takseringen ble foretatt i perioden 08.08 – 20.08.  

58 000 meter ble taksert. Resultatet var det dårligste for alle år vi har ført 

statistikk for (fra 2006). På det grunnlaget vedtok Statskog ingen 

småviltjakt i Hjerkinn-/Drivstuutmålet i 2023. 

 

Medlemmer i jaktutvalget i 2023 
Trond Kristian Karlsen (leder) 

Jan Bredeveien 

Bård Jystad 

Paul Øvervåg 

Bjørn Ove Ansnes 

John Frode Solheim 

Bjørn Viken 

Tore Gjønnes 

   

 

Obligatoriske treningsskudd hvert år 
Årsmøtet 23. mars 2023 vedtok et forslag som var fremmet av jaktutvalget 

og støttet av styret. Litt omformulert: 

Opdal Jæger- & Fiskarlag, OJFL, ønsker at NJFF skal utrede spørsmålet 

om årlige, obligatoriske treningsskudd for haglejegere som forutsetning for 

å kunne delta i årets jakt og behandle saken på neste landsmøte. 

Bakgrunnen for forslaget er det samme som for rifle: dyktiggjøre jegerne 

og redusere omfanget av skadeskyting. 

 

Forslaget er oversendt til behandling på landsmøtet 15. – 17. november 

2024. 
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Årsmelding 2023 

Fiskeutvalget 
Arrangement 
Den årlige isfiskekonkurransen ble i år arrangert på Gjevilvatnet søndag 12. 

mars. Fin dag på isen med strålende vær og ca. 50 deltakere. 10 fisk ble tatt. 

Masse flotte premier både for de med og uten fangst.  
 

I juni arrangerte vi fisketur til Gjevilvassosen i samarbeid med 

innvandrertjenesten. Mange deltakere fikk prøve ørretfiske for første gang. 

Vi fikk sponset en del fiskestenger fra Sport1 og fikk aktivitetsstøtte fra 

NJFF som vi brukte på fiskeutstyr, mat, kaffe og transport med maxi taxi. 

God respons på opplegget fra deltakerne. 

Lørdag 12. august samlet vi mange unge fiskere og foreldre ved Langtjønna 

(Skaret). Bra oppmøte på en av de ytterst få godværsdagene denne 

sommeren. Medregnet både store og små var det ca. 80-90 personer til 

stede. Vi fikk støtte fra NJFF også til dette, da dette var en av Barnas 

Fiskesommer-arrangementene som blir arrangert landet rundt. Alle 

frammøtte barn fikk velkomstgaver, og vi hadde flotte vervepremier til de 

som meldte seg inn i foreningen. Vi serverte grillmat, drikke og kaffe.  
 

Øvre Driva  
Medlemmene i Fiskeutvalget fikk omvisning i forbindelse med 

klorbehandling av øvre Driva. Anders Gjørwad Hagen fra NIVA fortalte 

om prosjektet og demonstrerte metodene og utstyret som ble brukt i 

september under behandlingen. 
 

Oppdrag for VisitNorway 
I slutten av september hadde vi et artig og spesielt oppdrag da VisitNorway 

(nasjonalt reiselivs nettsted som promoterer Norge) tok kontakt og ville 

lage en «reklamevideo» med fjellfiske. De hadde laget ulike 

promoteringsvideoer landet rundt med ulike aktiviteter i løpet av året. De 

hadde sett seg ut Oppdal for å oppleve fisking, og vi tok dem med til 

Langtjønna på Skaret for å fiske med stang fra båt. Dessverre hadde de 

valgt feil årstid. Siden fisket er fredet etter 15.september måtte vi få 

dispensasjon fra Oppdal Bygdealmenning for å få fiske. Det ble ingen 

fangst, men de fikk likevel en flott opplevelse med båttur i fint vær og 

høstfarger. Vi serverte dem ørret tilberedt på bål med godt tilbehør. Dette 
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skal resultere i en YouTube-video som skal publiseres på nyåret. 

Forhåpentligvis god reklame for Oppdal JFL og Oppdal generelt. 
 

Ny båt på Vesle Orkelsjø 
Årets investering ble ny båt, som f.o.m neste sommer blir liggende ved 

Vesle Orkelsjøen. Båten vil bli tilgjengelig for utleie til alle, men med 

rabattert pris for medlemmer. Dette er ikke en del av «1 nøkkel – 200 

båter» ordningen, slik som båten vår ved Skarvatnet. Fiskeutvalget 

undersøkte først NJFF om mulighet for ny båt gjennom denne ordningen, 

men med negativ respons. OJFL har derfor selv finansiert båten, og vi 

håper på inntjening gjennom utleie. Priser og bookingsystem vil bli 

utarbeidet i vinter.  
 

Øvrig 
Båten ved Skatvatnet har også i år blitt flittig brukt. Totalt ble det registrert 

49 utlånsdøgn. 1 stk. åre knekte på slutten av sesongen, og må erstattes før 

sesongstart 2024. 

For øvrig har det i starten av året blitt innsamlet og oversendt en del 

informasjon til Statskog om tilstanden på fiskevatnene på Kongsvold- og 

Drivstuutmålet, som OJFL har forvaltet i mange år. Dette i forbindelse med 

at avtalen har gått ut, og Statskog overtar forvaltningen selv. Leder har 

brukt mye tid på innsamling av informasjon, og deltok også på et hyggelig 

møte med Statskog på Elgsjøhytta i august, sammen med hytteutvalget og 

representant fra Folldalshytta. 

 

Takk til Tensio for støtte til isfiskearrangement 
Fiskeutvalget avsluttet året med å søke på sponsorsøknadsordningen til 

Tensio i Oppdal. Vi fikk tildelt 10 000,- kroner, noe som skal brukes til  

vinteren på et eller flere isfiskearrangement med fokus på personer med 

innvandrerbakgrunn og/eller barn og unge. 

 

Fiskeutvalgets medlemmer i 2023 
Håkon Os Bjerkås (Leder) 
Ola Storholm 
Fredrick Saur 
Rasmus Anti 
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Årsmelding 2023 

Hundeutvalget 
Saueaversjon 
Hundeutvalget hatt flere runder med saueaversjon i sommer/høst. Totalt 29 

hunder er testet over 3 kvelder fra midten av juni til starten av september. 

Noe er førstegangstester og noe er re-tester. Det er mest jakthunder som 

testes, men også noen selskapshunder og blandingsraser. Vi har veldig 

velvillige sauebønder som ser verdien av det vi driver med og stiller både 

dyr og områder til rådighet. Det er et populært tiltak med bra oppmøte.  

 

Hundeområde 
Hundeområdet har vært i drift hele året og er et populært tilbud både blant 

medlemmer og andre og gir gode penger i klubbkassa. Det er mest i bruk i 

sommerhalvåret, men også noe ellers.   

 

Kursaktivitet 
Utvalget har ikke arrangert kurs inneværende år, men håper å få til noe til 

vinteren. Vi er veldig åpne for tips og forslag fra våre medlemmer på ting 

de måtte ønske seg.  

 

Medlemmer i hundeutvalget 2023 
Leder Are Endal Rognes  

Jannike Grøtte Warberg  

Fredrik Oshaug  

Martin Gjerstad  

Maiken Nordheim Lien  

Jonas M. Dørum 
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Årsmelding 2023 

Dameutvalget 
 

Et nytt jakt, fiske og friluftsår er forbi og vi i dameutvalget har hatt et fint 

år.  

Vi har gjort oss erfaringer på hva som er attraktive tilbud for målgruppen 

vår og hva som ikke er så attraktivt. Derfor vil vi fortsette inn i 2024 med 

enkle, lavterskel-aktiviteter som helst er på hverdags ettermiddager, og da 

også ha både skyting og kursing for jakt og fiske.  
 

Vi hadde noen skytekvelder for damer med bålbrenning og noe å bite i, 

men ser at man ikke en gang trenger å arrangere annet enn skyting på slike 

kvelder hver gang. Det er skytetreningen og at det er for damer som er det 

som trekker deltakere.  
 

I november var vi med og arrangerte foredrag med Jens Kvernmo i 

samarbeid med Berghallen Kretshus. Det ble en kjempesuksess hvor vi fikk 

kjempegode tilbakemeldinger. Arrangementet ble utsolgt og vi fikk et lite 

overskudd som går til OJFL. 
 

I 2024 vil vi igjen være med å satse på et nytt foredrag, denne gangen 

forhåpentligvis med Joar Søhoel som er en anerkjent jeger og kokk, og som 

også vil kombinere foredraget med parteringskurs. Dette er etterspurt flere 

ganger av våre medlemmer, så vi har stor tro på at også Joar vil trekke folk 

til Berghallen. 
 

Våpenpussekurs, kurs i kart og kompass og kanskje andre kurs vil også 

være på agendaen om det lar seg gjøre. 
 

Vi har i år hatt et veldig fint dameutvalg med motivasjon til å stille opp og 

med kreative og løsningsorienterte idéer.  
 

Medlemmer i dameutvalget i 2023 

May Kristin Flå Vognild (leder) 

Lisbeth Synnes Mellemsæter 

Marit Sørhus Holden 

Anita Pettersen 

Maiken Norheim Lien 
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For alle tobeinte – både med og uten tenner        

Telefon 72421425- Aunevegen5, 7340 Oppdal 

 

 
 
 

Velkommen til 
Oppdal Turisthotell 

   

 

 

Tlf. 72400700 • www.oppdalturisthotell.com 

http://www.oppdalturisthotell.com/
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Årsmelding 2023 

Jegerprøve/rekrutteringsutvalg 
 

Jegerprøven 
Det årlige jegerprøvekurset ble arrangert på våren med eksamen i mai. Det 

var 21 påmeldte til oppstart, 17 ungdommer og 4 voksne. 18 stykker 

fullførte kurset og samtlige bestod eksamen. 

 

Jegerprøvekurset er tidkrevende å arrangere. Det har derfor ikke vært sett 

på andre rekrutteringstiltak i 2023. Men det jobbes godt i de andre 

utvalgene med fiskedager og introjakt. 

 

Utvalget vil takke Tord Bretten som velvillig stiller opp på utedagen med 

demonstrasjon av feller og fangst, samt utlån av våpen. 

 

Nytt kurs i 2024 vil bli på senvinteren/våren med avslutning i mai.  

 

Utvalget har i 2023 bestått av 
Tommy Sønsterud Myren (leder) 

Are Endal Rognes 

Brynjar Bell 

Bjørn Grøseth 

Robert Hernes 
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Årsmelding 2023 

Hytteutvalget 
 

Elgsjøhytta 
Hytteutvalgets oppgave har dette året kun vært å forvalte og drifte 

Elgsjøhytta. Hytta eies av Statskog, men OJFL har hatt leieavtale på hytta 

siden 1964, og har pr. dato avtale til og med 2026. Formålet er i 

utgangspunktet å kunne gi alle våre medlemmer et attraktivt tilbud for 

opplevelser med friluft, jakt og fiske i fjellet, men vi har i stadig høyere 

grad hatt bra fortjeneste i å drive fremleie på det åpne markedet via 

inatur.no. Vi registrerer at det er stadig færre medlemmer som benytter seg 

av tilbudet, så vi vil minne om at her har dere virkelig et unikt sted for 

allsidig rekreasjon i sørøst-fjella, til medlemspris. Mye god informasjon og 

bestilling på inatur.no. 

 

Utleiesesongen startet fredag 9. juni, og ble avsluttet tirsdag 31. oktober. I 

denne perioden var hytta leid bort i 55 døgn, som fordelte seg på 10 døgn 

til medlemmer, og 45 døgn i markedet. Belegget ble imidlertid tydelig 

preget av relativt mye vått og kjølig vær, og at rypejakta i området ble 

stengt denne høsten.  

 

I løpet av høsten ble det startet montering av solcelleanlegg i hytta, som vil 

bli ferdigstilt ved oppstart sesongen 2024. Fra sesongen 2024 trenger ikke 

leietakere lenger å frakte med seg båtbensin, da utvalget vil sørge for 

bensin tilpasset båtmotorene. 

Når det gjelder fisket, er det litt vanskelig å ha en reell oversikt, da 

oppfordringen om å føre statistikk over egen fangst, ikke er blitt fulgt opp 

som vi kunne ønske. Men ut fra tallene som foreligger, notater i gjesteboka, 

og andre tilbakemeldinger, er det godt med fisk og fin størrelse.  

 

Rabatt på Bygdeallmenningshytter 
Før året var omme, fikk vi inngått avtale med Oppdal Bygdeallmenning, 

som innebærer at OJFLs medlemmer får 20% rabatt på leie av OBAs to 

hytter ved Unndalsvatnet, og hytta ved Orkelsjøen.  
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Hytteutvalget 2023 har bestått av 
Vidar Rise (leder)  

Jan Håvard Myran 

Andreas Loe 

 

 

Aktuell informasjon fra Hytteutvalget 

Elgsjøhytta er for tiden den eneste hytta vi drifter selv, både som 

medlemshytte og for utleie.  

*   Utleiesesongen starter andre helgen i juni, og varer til 1. november. 

*   Utleieprisen er økt til kr. 1.200, - pr døgn 

     Prisen for medlemmer av OJFL er uendret kr. 800,- pr. døgn 

*   Det er åpent for bestilling av hytta på inatur.no fra første hverdag etter 

nyttår 

For mer info, søk opp 

Elgsjøhytta under Hytteutleie på Inatur.no 

 

  

NYHET 2024: 

Fra og med i år har OJFL inngått avtale med Oppdal Bygdealmenning, der 

våre medlemmer kan få leie almenningens hytter ved Orkelsjøen og 

Unndalsvatnet til 20% rabatt. Alle henvendelser med tanke på informasjon, 

priser, leieavtale etc, rettes direkte til Almenningskontoret – tlf 72 42 02 77. 
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Årsmelding 2023 

Klubbhuset 
 

Klubbhuset var utleid 26 ganger i år, mye på sensommer/høst, 27 inkl. 

nyttårsaften. 

Pluss en god del kvelder ang jegerprøven, årsmøte og stevner osv.  

Ikke gjort noen store innkjøp/forbedringer. 

 

Utfordringer og ting som bør gjøres: 

 

- Vann i vegg/kommen fryser når det er kaldt-bør legges varmekabel 

- Brannalarm som piper ofte innpå teknisk 

- Oppvaskmaskin lekker titt og ofte 

- Vannstopp som ble kjøpt inn og som ble tatt bort. Var problem på 

kjøkkenet når det ble fuktig på gulv. Det skulle ha vært fjernet der, 

men skulle ha vært på resten så det går an å stenge vannet når ingen 

er der. Det kan bli store skader hvis det blir vannlekkasje og ingen 

er der på noen uker.  

- Alarmen har det blitt bedre med, men jeg slår av på helg når noen 

leier.  

- Tungvint på vår/sommer når det ikke er noen instruks for evt å skru 

ned litt varme, samme hvis prosjektor skal leies ut at ingen kan den 

inkl meg.   

- Og langsiktig kan det bli en dyr kostnad på teknisk rom da dette er 

overfylt og trangt så man ikke kommer inn på serviceoppdrag 

(meget utfordrende å jobbe der)  

 

  

Anja Ulvåg  
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Sak 5 - Regnskap 
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Sak 6 – Innkomne saker 

 

Sak 7 - Valg til styre og utvalg 
Styret 
Leder: Bjørn Viken (ikke på valg) 

Nestleder/sekretær: Jan Bredeveien (ikke på valg) 

Kasserer: Oddbjørn Ressem (på valg for to år) 

Leder for jaktutvalget: Trond Kristian Karlsen (ikke på valg) 

Leder for fiskeutvalget: Håkon Os Bjerkås (ikke på valg) 

Leder for hytteutvalget: Vidar Rise (ikke på valg) 

Leder for dameutvalget: May Kristin Flå Vognild (ikke på valg) 

Leder for rifleutvalget: Ivar Kvam (ikke på valg) 

Leder for hagleutvalget: Stig Kåre Dørum (på valg for to år) 

Leder for hundeutvalget: Are Endal Rognes (ikke på valg) 

Leder for rekrutteringsutvalget: Tommy Sønsterud Myren (ikke på valg) 

 

Revisorer 
Åshild Jakobsen (på valg for to år) 

Eva Grande (på valg for to år) 

 

Jaktutvalget 
Leder Trond Kristian Karlsen (ikke på valg) 

Jan Bredeveien (på valg for to år) 
Bård Jystad (på valg for to år) 

Bjørn Ove Ansnes (på valg for to år) 

Bjørn Viken (på valg for to år) 

Paul Øvervaag (ikke på valg) 

John Frode Solheim (ikke på valg) 

Tore Gjønnes (ikke på valg) 

 

Fiskeutvalget 
Leder Håkon Os Bjerkås (ikke på valg) 

Rasmus J. Anti (ikke på valg) 

Ola Storholm (på valg for to år) 

Fredrik Saur (på valg for to år) 
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Dameutvalget 
Leder May Kristin Flå Vognild (ikke på valg) 

Lisbeth Synnes Mellemsæter (på valg for to år) 

Anita Pettersen (på valg for to år) 

Marit Sørhus Holden (ikke på valg) 

Maiken Nordheim Lien (vara) 

 

Rifleutvalget 
Leder Ivar Kvam (ikke på valg) 

Anja Ulvåg (på valg for to år) 

Kjetil Forren (på valg for to år) 

Kjell Dørum (på valg for to år) 

Andreas Rønning (på valg for to år) 

Kenneth Jensen (på valg for to år) 

Stein Krokhaug (ikke på valg) 

Håkon Dørum (ikke på valg) 

 

Hagleutvalget 
Leder Stig Kåre Dørum (på valg for to år) 

Kristin Sjøvold (på valg for to år) 

Guro Skorem Forbregd (på valg for to år) 

Karsten Grøn (på valg for to år) 

Inger Lise Nysæter (på valg for to år) 

Kåre Ola Botnan (på valg for to år) 

Mats Egil Toftaker (ikke på valg) 

Richard Lien (ikke på valg) 

 

Hundeutvalget 
Leder Are Endal Rognes (ikke på valg) 

Jannike Grøtte Warberg (på valg for to år) 

Fredrik Oshaug (på valg for to år) 

Martin Gjerstad (ikke på valg) 

Maiken Nordheim Lien (ikke på valg) 

Jonas M. Dørum (vara) 
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Hytteutvalget 
Leder Vidar Rise (ikke på valg) 

Jan Myran (ikke på valg) 

Andreas Loe (på valg for to år 

 

Rekrutteringsutvalget 
Leder Tommy Sønsterud Myren (ikke på valg) 

Are Endal Rognes (ikke på valg) 

Brynjar Bell (på valg for to år) 

Robert Hernes (på valg for to år) 

Bjørn Grøseth (på valg for to år) 

 

Valgkomite 
Johan Løkken (på valg for to år) 

Einar Nordheim (på valg for to år) 

Guro Skorem Forbregd (ikke på valg) 

Arve Kulvik (ikke på valg) 
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Adr.: Søndre Industrivegen 13 

Tlf.: 483 21 222 

E-post: hans@shrbygg.no 

 

 

 

 

 

 

mailto:hans@shrbygg.no
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Jon Ørstad Nestavoll om rypejakta 2024: 

Ingen rypejakt høsten 2023 
9. mai 2023. Vårens første fottur til hytta på Vårstigen. Ingen flaksing 

øverst i skogen. Noen mytede hvite fjær å se mellom snøfonnene over 

skognivå. Men på den lille steinete haugen rett ved hytta finner jeg 

hyttesteggen – eller rettere sagt restene etter et nylig måltid. Jeg aner noe er 

i vente. 

Juli og august. Det regner og det regner og det regner. Både jeg og rypene 

misliker det sterkt! Jeg har båret markstenger langs Vårstigå som mentor 

for barnebarn i spenningens glede. Visst så vi noen få ryper; kyllingene var 

så små ….. 

7. september. Fin morgen – jeg tar en observasjonsrute som ikke er uvanlig 

for meg første jaktdag, både gjennom lirypeterreng og der fjellryper gjerne 

bor. Støkkjegeren finner ikke en eneste rype. Det har aldri hendt på denne 

lange turen etter jeg ble rypejeger i det herrens år 1967.  

Det oppleves absolutt ikke «hakkande gale» at høstjakta allerede er avlyst. 

Tvert imot! Og mens 6 fugl pr dag nå var dagskvote i Finnmark – tettest 

med ryper i dette tusenår - må vi huske at vi hadde klart bedre med fugl i 

våre biotoper enn det var der bare to høster tidligere! 

Allerede i 2022 så vi betydelig bestandsreduksjon fra et meget godt 2021.  

Mye av det samme så vi i 2014 foran avlysing av jakta ved knekken i 2015. 

Det er to fireårssykluser fra 2015 frem til 2023. Det var også en 

produksjonsdupp i 2019, selv om slike fire års sykluser er mer en relativ 

norm enn en fasit.  

   

Men hva kan vi forvente høsten 2024? 
Rypene har en unik formeringsevne når forholdene ligger til rette. Alt i 

naturen har ulike år, hvor faktorene er utallige, hva enten det er «kronår» 

for det ene eller andre eller slett ikke - alt henger sammen med alt som 

landsmoderen sa! Det så vi i 2015 og 2016. Og at tellinger gir en meget god 

pekepinn for uttaksberegning er åpenbart, selv om en klype salt kan tas - 

som når bygdealmenningens 40 ryper ved tellingen i 2015 kunne gi 231 

ryper året etter ved at hønene fikk 6,4 kyllinger hver! Vel, om regnestykket 

umiddelbart ikke ser ut til å gå opp, kan noe av endringen forklares 
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gjennom ulike elementer - men la oss nøye oss med å håpe at vi kan få 

meget god produksjon samt litt overflyt fra Folldals jaktbare bestand til 

høsten!  Av elementer som kan gi god høstjakt er også at det på 

sensommeren var meget godt med rypemat som spesielt blåbær, og videre 

er rovfuglbestanden relativt lav!   

 

Jeg har god tro på at det bedrer seg i 2024. Høst og førjulsvinterværet 2023 

har hatt positiv gjennomføring som støtter opp. I fjellet kom varig snødekke 

allerede en uke inn i oktober, noe som er blitt sjeldnere, men som klart 

reduserer predasjon når bakken og fuglene får vinterfarge samtidig.  

Rekordkald november, og enda kaldere første uke i desember konstateres 

når dette skrives. Kaldere og tørrere snødekke enn vi snaut har sett siden 

rypene var langt flere selv om jegerne fikk skyte så mange de kunne!  

 

Løssnø gir rypene gode muligheter til å gå i dokk for å holde varmere hvile 

og mindre synlighet for predatorer. Måtte også tørrsnøen uten ising mot 

bakken gi bedre forutsetninger for smågnagervekst, så viktig det er som 

prioritert føde for predatorer.  Det var lite smågnagere sist år, noe også 

betydelig reduksjon i antall fjellrevkull (hele 13 av 37 i landet var på 

Varangerhalvøya) indikerer, ca halvering i sum fra året før.  

 

Bestanden av ryper består i våre fjell nå av flere fugler som har klart 

overvintring før enn det er «kyllinger» fra 2023.  Eldre fugl har en bedre 

overlevelsesevne, og særlig mot kyllinger fra omlagte årskull. Og etter 

høstens takseringer ble bestanden klassifisert som middels i Drivstuutmålet, 

mens produksjon var definert svak. For svak for jakt. Det kan presumtivt gi 

en nær middels hekkende vårbestand! 

Mange elementer jeg har nevnt går i positiv retning for 2024, og jeg har 

god tro i retningen og at vi kan planlegge mot rypejakt når ny høst 

kommer!! Men det er langt frem til september 2024, og mye kan skje i 

mellomtiden – både i vår verden – og for jegere og lokale ryper.  

 

Rypejegere er da optimister, ikke sant? 

 

Vinterhilsen fra Jon 
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Kart over OJFLs terreng i Grytdalen 
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DALE MASKIN 
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Som medlem i OJFL får du følgende fordeler: 
 

• Kr 2 000 i rabatt for dagleie av OJFL klubbhus 

• Gratis lån av båt på Skarvatnet 

• Rabattert leie av båt på Vesle Orkelsjø 

• 20 % rabatt ved leie av Orkelsjøhytta og Unndalshytta 

(ikke mellom 10. og 25. september) 

• Opptil 50 % rabatt i Oppdal hundepark 

• Mulighet for å kjøpe jakt- og treningskort i Grytdalen 

• Kr 100 i rabatt på saueaversjon 

• Mulighet til å delta i rypetaksering 

• Gode rabatter på hagle- og riflebanen 

• Kr 400 i rabatt pr dag ved leie av Elgsjøhytta 

• Opptil 30 % rabatt på jegerprøven 

For fordeler fra Norges Jeger og Fiskerforbund se 

https://www.njff.no/medlem/medlemsfordeler 

 

https://www.njff.no/medlem/medlemsfordeler
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Vær med og støtt Opdal Jæger- & Fiskarlag! 

 

 

▪ Du kan selv bestemme at OJFL mottar inntil 5 % hver gang du 

tipper. 

▪ Grasrotandelen gjelder alle spill hos Norsk Tipping, 
bortsett fra Flax og Extra. 

▪ Det er både enkelt og gratis å registrere seg. Kontakt 

kommisjonæren (der du tipper) og si at du ønsker å støtte 

OJFL. 

▪ OBS! Dette går selvfølgelig IKKE på bekostning av verken 
innsats eller premie! 
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Husk å fornye medlemskapet ditt i 

Opdal Jæger- & Fiskarlag! 
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Besøk oss på www.ojfl.no og på Facebook  

Opdal Jæger- og Fiskarlag OJFL 

 
 

 

 

 

 

 

Returadresse:  

Opdal Jæger- & Fiskarlag 

Postboks 176 

7341 Oppdal 


